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Protokół z zebrania Zarządu PTBI, online

Obecni: Bartosz Wilczyński, Paweł Łabaj, Aleksandra Gruca, Aleksandra Świercz, oraz
gościnnie Robert Nowak i Wiesław Nowak

Poruszane tematy:

1. Organizacją konferencji PTBI 2024 będzie się zajmowała Politechnika Warszawska (Robert
Nowak, Tomasz Gambin) przy współudziale PTBI. Na wynajem sali na czas konferencji
należy podpisać umowę między Politechniką Warszawską, a PTBI. Wstępnie, propozycja
powstania strony www Sympozjum została ustalona na koniec listopada. Ponadto:
a. Ustalanie składu komitetów Programowego i Organizacyjnego
b. Prośba o wstępną rezerwację hotelu Politechniki dla gości zaproszonych i laureatów

2. Konferencja BIT 24 odbędzie się w ostatnim tygodniu czerwca, 27-29.06.2024, tematem
przewodnim będzie hasło BANK - Bioinformatyka, Algorytmy, Narzędzia, Kształcenie. W
trakcie konferencji powinna znaleźć się sesja o kształceniu bioinformatyk w Polscei. W
związku ze zmianami w Ministerstwie Edukacji nie wiadomo kiedy zostaną ogłoszone
konkursy na nowe granty. W związku z tym decyzja o dofinansowaniu z Ministerstwa może
pojawić się już po ogłoszeniu opłaty rejestracyjnej przyszłorocznej konferencji.

3. Rozliczenie dofinansowania BITu 2023 oraz PTBI 2023, raport należy przygotować miesiąc
po zakończeniu grantów, czyli z końcem stycznia. Część środków z dofinansowania
wykorzystana została na materiały biurowe oraz na opłatę artykułu do Bioinformatics
Advances.

4. Poruszono sprawę Elixiru. Umowa między Ministerstwem a Elixirem uzyskała pozytywną
opinię ze strony polskiej, ale nadal nie została podpisana, a w związku ze zmianami w
rządzie nie wiadomo czy w tym roku uda się temat dopiąć i zakończyć podpisaniem umowy.

5. W najbliższych dniach wypłacone zostaną nagrody dla laureatów konkursów doktorskich,
magisterskich oraz inżynierskich/licencjackich.

6. Do końca roku wyjaśniona zostanie sprawa skreślenia członków nieaktywnych oraz
nieopłacających składek.

7. Do końca roku kalendarzowego zostaną ogłoszone nowe konkursy na prace dyplomowe
doktorskie, magisterskie oraz inżynierskie/licencjackie. Zostaną rozesłane maile do komisji
poszczególnych konkursów z zapytaniem o przyszłoroczny skład komisji oraz o nowy
regulamin.


